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POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte:  Möte med BRÅ 

Mötesdatum:  2017-11-21 kl. 13.00-15.00 

Närvarande: Tobias Nässén (M), Inger Davidson (KD), Mats Bohman 
(administrativ direktör), Johan Kust (Nackapolisen), Jan Landström 
(säkerhetssamordnare), Daniel Kaissidis (SBFF), Anna-Stina Persson 
(Svenska kyrkan Boo församling), Birgitta Rönnqvist (Svenska kyrkan 
Boo församling), Johan Rådmark (Boo Folkets hus), Sissela Rosén 
(Orminge bibliotek), Ulf Öberg (t.f fritidsgårdschef)  

 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Tobias Nässén (M) öppnar mötet. 
 
2. Möte med lokala arbetsgruppen i Boo kl. 13.00 – 14.00 
a. Laget runt 
Arbetsgruppen ger en uppdatering av den senaste tidens händelser i Boo. 
 
Johan Rådmark (Boo Folkets hus) föreslår att brottsförebyggande rådet finansierar tjänst 
för ungdomsväktare i Orminge centrum. Tobias Nässén (M) och Mats Bohman tar med sig 
frågan.  
 
3. Redovisning av problembilder 
Mats Bohman inleder punkten med att informera om möte med Tyresö kommun och 
Värmdö kommun om det fortsatta arbetet med brottsförebyggande åtgärder under 2018. 
Det konstaterades att samma problembild kvarstår.  
 
Jan Landström informerar om brottsstatistik i Nacka från perioden 1 januari till 1 oktober 
2017. Statistiken visar en bild över totalt anmälda brott och är en redovisning per 100 000 
invånare. Statistiken visar att totalt sett minskar brottsligheten i alla områden förutom i Älta 
där vi ser en ökning. Det område som har mest brott per invånare är Sicklaön. 
 
Gällande våldsbrottsligheten är Fisksätra i topp. I kommunen är det totalt sett en minskning 
av våldsbrottsligheten. Fisksätra ligger högst upp när det gäller sexualbrott, totalt sett i 
kommunen ser vi en minskning.  
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När det gäller tillgrepp av fordon ser vi en ökning i Orminge, främst cykel- och 
mopedstölder. Gällande tillgrepp ur fordon kan man se att det har skett en liten ökning på 
Sicklaön. 
Fullbordade inbrott i villa per 100 000 invånare har minskat i Älta, i Orminge har en kraftig 
ökning skett. Gällande fullbordat inbrott i lägenhet kan vi se en ökning i Sickla och en 
minskning i Orminge.  
 
Rådet konstaterar att man behöver få ytterligare fakta om statistiken, och frågan 
återkommer på kommande sammanträde. 
 
4. Läget i Fisksätra - hur bedöms läget vara? 
Punkten tas vid nästkommande sammanträde. 
 
5. Diskussion om trygghetspaketet 
Tobias Nässén föreslår att listan om trygghetsskapande åtgärder, Trygghetspaketet, skickas 
ut till rådet för input kring vad alla tycker är viktigt kring listan.  
 
6. Sammanträdestider 2018 
Listan på sammanträdestider för brottsförebyggande rådet under 2018 skickas ut till rådet.  
 
7. Övriga frågor 
Inga övriga frågor vid mötet.  
 
Ordförande avslutade mötet. 
 
Vid protokollet 
 
Johanna Balic 
 
 


